

SPRING 2022 NEWSLETTER

[Our Team](#)

[Research](#)

[News & Events](#)

[Opportunities](#)

Indicators of Aging in the Right Place for Older Persons Experiencing Homelessness



Aging in the Right Place involves supporting older adults to live as long as possible in their homes and communities. The goal of the AIRP team is to improve shelter/housing options to meet the unique and complex needs of older people experiencing homelessness.

[Take our annual survey](#)



Central • Research Publication

By engaging community partners and lived expertise advisors, our publication in *The Gerontologist* features the first conceptual framework on aging in the right place for older adults experiencing homelessness. This framework will serve as the foundation for the research conducted for our Partnership project

[Read Here](#)



Vancouver • In the News

Featured in *The Conversation*, this op-ed looks into how our technologically-dependent world perpetuates new and existing challenges for older adults. By identifying how to make technology and online navigation more accessible, this article outlines how to empower older adults to be digital citizens.

[Read Here](#)



Montréal • Blog Post

Émilie Cormier, a Doctoral Candidate at the University of Quebec in Montreal, invites us to take a peek into her doctoral research. With a keen interest in palliative care, older adults, and homelessness, Émilie is striving to understand how these experiences intersect to impact the provision of quality care.

[Read Here](#)



Calgary • Blog Post

Hilary Chapple, one of our Lived Expertise Advisors, describes their experiences with homelessness. By recalling abuse, mental illness, financial insecurity, and falling in love, Hilary shares their story of falling into and coming out of homelessness.

[Read Here](#)

BULLETIN PRINTEMPS 2022

[Notre Équipe](#)

[Recherche](#)

[À La Lune](#)

[Opportunités](#)

Les indicateurs clés du fait de Vieillir au Bon Endroit pour les personnes âgées qui ont une expérience de l'itinérance



Vieillir au bon endroit vise à soutenir les personnes âgées pour qu'elles puissent vivre le plus longtemps possible chez elles et dans leur communauté. L'objectif de l'équipe est d'améliorer les options d'hébergement et de logement pour répondre aux besoins uniques et complexes des personnes âgées en situation d'itinérance.

[Participez à notre sondage annuel](#)



Central • Research Publication

En impliquant les partenaires communautaires et les conseillères et conseillers en expertise vécue, notre publication dans *The Gerontologist* présente le premier cadre conceptuel sur le vieillissement en bon endroit pour les personnes âgées en situation d'itinérance. Ce cadre servira de fondement à la recherche menée dans le cadre de notre projet de partenariat.

[Lire ici](#)



Central • Research Publication

Publié dans *The Conversation*, cet article d'opinion examine comment notre vieillissement dépendant de la technologie pérennise les défis nouveaux et actuels des personnes âgées. En déterminant la façon de rendre la technologie et la navigation en ligne plus accessibles, cet article explore comment il est important de faire des personnes âgées des citoyennes et citoyens numériques.

[Lire ici](#)



Montréal • Billet de blogue

Émilie Cormier, une candidate au doctorat de l'Université du Québec à Montréal (UQAM), nous invite à explorer sa recherche doctorale. Avec un intérêt axé sur les soins palliatifs, les personnes âgées et l'itinérance, Émilie tente de comprendre de quelle façon ces expériences se croisent et influencent la prestation de soins de qualité.

[Lire ici](#)



Calgary • Billet de blogue

Hilary Chapple, une de nos conseillères en expertise vécue, décrit son expérience en matière d'itinérance. En se remémorant les mauvais traitements, la maladie mentale, l'insécurité financière et l'amour, Hilary raconte comment elle est retrouvée en situation d'itinérance et comment elle s'en est sortie.

[Lire ici](#)

TO SEE MORE OF OUR WORK, VISIT OUR WEBSITE
[HTTPS://WWW.SFU.CA/AIRP.HTML](https://www.sfu.ca/airp.html)

POUR EN SAVOIR PLUS, CONSULTEZ NOTRE SITE WEB:
[HTTPS://WWW.SFU.CA/AIRP/VABE.HTML](https://www.sfu.ca/airp/vabe.html)

